

《高考英语听力高频场景词汇之观光旅游》

高考英语听力不计入高考总分，但是，各大高校在录取的时候，会参考考生的听力成绩，总的说来，高考英语听力也是比较重要的一部分。想要获取好的听力成绩，平时要注意高频词汇的积累。

1.vacation/holiday

例句：I'm planning a vacation to Europe this summer.

我正在计划今年夏天去欧洲度假。

2.historic spots

例句：We visited several historic spots during our trip to the city.

在游览这个城市的期间，我们参观了好几个历史遗迹。

3.scenery

例句：The scenery in the mountains was breathtakingly beautiful.

山上的风景美得令人窒息。

4.museum

例句：We visited the local museum to learn more about the history of the city.

我们参观了当地的博物馆，以了解更多关于这座城市的历史。

5.mountain

例句：We hiked through the mountain and enjoyed the beautiful views.

我们徒步穿越了山脉，欣赏着美丽的风景。



6.river

例句：We canoeed down the river and had a great time.

我们划独木舟沿河流而下，玩得非常开心。

7.lake

例句：We went fishing in the lake and caught several fish.

我们在湖里钓鱼，钓到了几条鱼。

8.waterfall

例句：The waterfall was so tall that it looked like a sheet of water falling from the sky.

瀑布如此之高，看起来就像是从天而降的一片水幕。

9.beach

例句：We spent the whole day at the beach, swimming and relaxing in the sun.

我们在海滩上度过了一整天，游泳和晒太阳。

10.seashore

例句：We walked along the seashore, feeling the soft sand beneath our feet.

我们沿着海岸散步，感受着脚下柔软的沙子。

11.island

例句：The island was so remote that there was no electricity or running water.

这个岛屿非常偏远，没有电和自来水。

12.lawn

例句：The children were playing on the lawn outside the house.

孩子们在房子外面的草坪上玩耍。

13.temple

例句：We visited several temples during our trip to Japan.

在去日本的旅行中，我们参观了好几个寺庙。

14.zoo

例句：The zoo had a variety of animals, including lions, elephants, and gorillas.

动物园里有各种各样的动物，包括狮子、大象和猩猩。

15.go sightseeing

例句：We went sightseeing around the city and saw many interesting places.

我们在城市里观光游览，看到了许多有趣的地方。

16.a guided tour

例句：We joined a guided tour of the museum and learned more about the exhibits.

我们参加了博物馆的导游讲解，对展品有了更多了解。

17.travel agency

例句：We booked our vacation through a local travel agency.

我们通过当地的旅行社预订了度假。

18.souvenir

例句：I bought a souvenir from the gift shop to remember my trip.

我从礼品店买了一件纪念品，以记住这次旅行。

19.ticket

例句：I bought a ticket for the train and then boarded the train.

我买了一张火车票，然后上了火车。

20.travel/trip/tour/voyage

例句：We took a trip to Europe last summer and visited several countries.

去年夏天我们去了欧洲旅行，游览了好几个国家。

21.plane

例句：I flew to the city on a commercial plane.

我乘坐商业飞机飞往这个城市。

22.ship

例句：We took a cruise ship to the Bahamas for our vacation.

我们乘坐游轮前往巴哈马度假。

23.taxi

例句：We took a taxi to the airport and arrived in plenty of time for our flight.

我们乘坐出租车前往机场，并及时赶上了飞机。

24.railway

例句：The train was late, causing us to miss our connection on the railway.

火车晚点了，导致我们错过了铁路上的换乘。

25.subway/underground

例句：The subway system in the city is efficient and convenient for commuting.

城市里的地铁系统对于通勤来说既高效又方便。

26.fascinating

例句：The history of the city was fascinating and we learned a lot during our visit.

这座城市的历史非常迷人，我们在游览期间学到了很多東西。

27.thrilling

例句：The ride in the roller coaster was thrilling and we screamed with excitement.

坐过山车的感觉非常刺激，我们兴奋地尖叫着。

28.unforgettable

例句：The memories of our vacation in Hawaii are unforgettable and we always cherish them.

我们在夏威夷度假的回忆是难忘的，我们一直珍藏着这些回忆。

29.terrific

例句：The food at the restaurant was terrific and we enjoyed every bite.

餐厅的食物棒极了，我们每一口都吃得津津有味。

30.fantastic

例句：The performance was fantastic and everyone in the audience was clapping and cheering.

演出非常精彩，观众们鼓掌欢呼。

推荐阅读：

[so和because的区别和用法，两者能用在一起吗？](#)

[farthest和furthest的区别及用法](#)

[near和beside的区别在哪里？哪个距离近？](#)

